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Személyes beszámoló 

A Nemzeti Közszolgálati Egyetem Rendészettudományi Kar Kari 

Részönkormányzatának 2024-es éve az előző évekhez képest különösen 

eseménydúsnak tekinthető. Ennek oka a kar és a Kari Részönkormányzat 

vezetésében bekövetkezett jelentős változások, amelyek új lendületet adtak a 

közösség életének. 

Az évet 15 fős választmánnyal kezdtük meg, amely az áprilisi időközi választások 

során további két taggal bővült, majd a végzősök távozásával július 1-től így 13 

fős csapat vette át a hallgatók érdekképviseletéhez kapcsolódó feladatokat. Az év 

folyamán azonban a választások és az aktív szervezeti munka eredményeként 

újabb átalakulás történt, így az őszi választást követően a választmány létszáma 

elérte a 20 főt. A tagok összetétele is megújult: 10 korábbi tisztségviselő kapott 

ismét bizalmat, míg további 10 új tag csatlakozott a csapathoz, friss ötletekkel és 

elhivatottsággal gazdagítva a szervezetet. 

A megnövekedett létszám és a vezetésben történt változások lehetőséget 

teremtettek arra, hogy még hatékonyabban képviseljük a hallgatók érdekeit, és 

tovább fejlesszük az egyetemi közösségi életet. A Kari Részönkormányzat az idei 

évben kiemelt hangsúlyt fektetett a programok szervezésére, az oktatói és 

hallgatói kapcsolatok erősítésére, valamint a kari közösség egységének építésére. 

Az újonnan csatlakozott tagok lelkesedése és a tapasztaltabb tisztségviselők 

tudása sikeresen ötvöződött, ami számos eredményes projektet és 



 

 

kezdeményezést eredményezett. A 2024-es év így nemcsak a változások, hanem 

a fejlődés éveként is emlékezetes marad a Kari Részönkormányzat számára. 

2023 áprilisában vettem át az elnöki pozícióval járó feladatokat Vincze Márktól, így 

a 2024-es évet részét már célirányosan és felkészülten kezdtük meg. Az elnöki 

munkám során számos olyan területet azonosítottam, amelyeken változtatni 

szerettem volna a Kari  Részönkormányzat hatékonyságának és a hallgatói élet 

minőségének javítása érdekében. 

2024-ben kiemelt figyelmet fordítottunk arra, hogy új és izgalmas rendezvényeket 

szervezzünk, amelyek a hallgatók számára több lehetőséget biztosítottak a 

közösségépítésre és a szabadidő hasznos eltöltésére. Az év során az egyes 

szakterületeken jelentős személyi változások történtek. Az újonnan megválasztott 

tisztségviselők elkötelezetten és precízen végezték a munkájukat, annak ellenére, 

hogy a betanulás során néhányan kihívásokkal szembesültek, mivel nem minden 

esetben állt rendelkezésükre megfelelő előzetes oktatás a korábbi tisztséget 

betöltő személytől. Ezeket a nehézségeket azonban gyorsan leküzdöttük, és az új 

csapat rövid időn belül felvette a szükséges tempót, biztosítva a zökkenőmentes 

működést mind a Kari Részönkormányzat, mind a hallgatói közösség számára. 

Az év során a karok közötti együttműködés is jelentős fejlődést mutatott, 

különösen a Hadtudományi és Honvédtisztképző Kar Kari Részönkormányzatával. 

A két kar hallgatói közötti kapcsolat erősödését közös rendezvényekkel 

támogattuk, amelyek elősegítették a barátságos és támogató közösségi légkör 

kialakítását. Ez az együttműködés új lehetőségeket nyitott mindkét kar számára, 

és hozzájárult a hallgatói élet további gazdagításához, amelyet a következő 

években is fenn szeretnénk tartani. 



 

 

Összességében 2024 eseményekben gazdag, dinamikus év volt, amely során 

jelentős eredményeket értünk el a szervezet működésének fejlesztése és a 

hallgatók számára nyújtott lehetőségek bővítése terén. 

Szakterületi ügyek 

Új pozíciók 

Két új pozíció létrehozása mellett döntöttünk: Rendezvényekért és koordinációért 

felelős alelnök és Toborzásért felelős referens.  

Az elmúlt időszakban tapasztalataink alapján a Rendezvényekért és kultúráért 

felelős referens és az Általános alelnök feladatai jelentős átfedést mutattak. Ez a 

munkamegosztás időnként kommunikációs problémákhoz és szervezési 

nehézségekhez vezetett, ami hátráltatta a gördülékeny együttműködést. A két 

pozíció összevonásával, és egy új, Rendezvényekért és koordinációért felelős 

alelnök pozíció létrehozásával azt a célt tűztük ki, hogy a rendezvényszervezéssel 

és annak koordinációjával kapcsolatos feladatok egyértelmű felelősségi körbe 

kerüljenek. Ezáltal a munkafolyamatok átláthatóbbak, hatékonyabbak, és a 

szervezeten belüli kommunikáció is egységesebb lesz. 

A másik új pozíció, a Toborzásért felelős referens, szintén fontos stratégiai lépés. 

Számos rendezvény és kezdeményezés sikeréhez elengedhetetlen a hallgatók 

hatékony toborzása, valamint az, hogy a toborzási folyamatokat rendszerbe 

foglaljuk. Az elmúlt időszakban többször szembesültünk azzal, hogy 

párhuzamosan zajló jelentkezések és különböző célcsoportok elérése bonyolulttá 

és nehezen átláthatóvá vált. Egy személy, aki kizárólag a toborzással foglalkozik, 

biztosítja a folyamatok átláthatóságát, valamint azt, hogy a megfelelő hallgatókat 

érjük el a megfelelő időben. Ez nemcsak a rendezvényeink sikerét növeli, hanem 

hosszú távon erősíti a szervezet hatékonyságát. 



 

 

E két új pozíció létrehozásával célunk egy olyan szervezeti struktúra kialakítása, 

amely világos felelősségi körökre épül, biztosítva az együttműködés 

zökkenőmentességét, a hatékonyabb munkavégzést és a szervezet dinamikusabb 

fejlődését. 

Diákjóléti és gazdálkodási ügyek 

Ezen a területen nem történt személyi változás, így a 2024-es év során a 

Gazdálkodási és Szociális ügyekért felelős alelnök, valamint az EHÖK Diákjóléti és 

Tanulmányi Bizottság folyamatosan és hatékonyan látta el a feladatait. A 

gazdasági helyzet változásai hallgatótársainkat is érintették, ezért kiemelt 

figyelmet fordítottunk arra, hogy az ösztöndíjak elbírálása gyorsan és pontosan 

történjen, valamint a hallgatói kérelmeket soron kívül bíráljuk el. 

Karunk hallgatóinak többsége a felettes szervtől illetményben részesül, azonban 

különös figyelmet fordítottunk azokra a civil hallgatókra, akik nem részesülnek 

ilyen mértékű juttatásban. Számukra az ösztöndíjak megfelelő kezelése és a gyors 

ügyintézés alapvető fontosságú volt, hogy megfelelő támogatást kaphassanak 

tanulmányaikhoz és mindennapi kiadásaikhoz. 

A hatékony munkavégzésnek köszönhetően az év során biztosítottuk, hogy az 

ösztöndíjak és támogatások elbírálása minden hallgató számára átlátható, pontos 

és zökkenőmentes legyen, hozzájárulva a hallgatók életkörülményeinek 

stabilizálásához és az egyetemi közösség iránti bizalom erősítéséhez. 

Adminisztrációs ügyek 

Az Adminisztrációs referensi tisztséget 2024 májusában Balázs Dávid vette át Pál 

Virágtól, aki azóta is igyekszik teljeskörű átadás-átvételnek megfelelően a 

részönkormányzathoz kapcsolótó dokumentációs folyamatokat ellátni és 

rendszerezni. 



 

 

Kollégiumi ügyek 

Hallgatóink a Diószegi Utcai Kollégiumban és a Katasztrófavédelmi Intézet 

hallgatói a Hadtudományi és Honvédtisztképző Kar D épületében vannak 

elhelyezve. A Diószegi Utcai Kollégium 600 férőhelyes kapacitással működik, 

amelyből körülbelül 50 hallgató más kar hallgatója volt az előző tanévben, így az 

ő igényeiket is figyelembe kellett vennünk, valamint számukra is biztosítanunk 

kellett a kari irányelvek továbbítását. Szeptembertő már csak a Kar hallgatói 

laknak a kollégiumban. 

A közelmúltban a Kollégium vezetésében változás történt, ezért az átadás-átvételi 

folyamatban aktívan részt vettünk, hogy a zavartalan működés biztosított legyen. 

Az új kollégiumvezető beilleszkedését és a feladatok átvételét minden 

rendelkezésünkre álló eszközzel támogattuk, ezzel hozzájárulva a gördülékeny 

átmenethez és a folyamatos kommunikáció fenntartásához. 

A kollégium közösségi élete továbbra is kiemelt szerepet kap, célunk, hogy minél 

több hallgatót vonjunk be rendezvényeinkbe. Ennek érdekében szinte az összes 

hallgatói eseményünket a kollégium területén szervezzük meg, hiszen a jó 

hangulat és a közvetlen környezet ösztönzi a részvételt. Az elmúlt időszakban 

számos sikeres eseményt tartottunk, például csocsó- és sörpongbajnokságot, 

közös meccsnézéseket, társasjáték- és kvízesteket. Ezek a programok nemcsak 

szórakozási lehetőséget kínálnak, hanem erősítik a hallgatók közötti kapcsolatokat 

is. 

A kollégium mindennapi működésében felmerülő hibák és problémák megoldása 

továbbra is elsődleges prioritásunk. A Kollégiumi Bizottság és a kollégiumvezetés 

közötti kiváló együttműködés lehetővé teszi, hogy a hallgatók visszajelzései 

alapján a problémákat gyorsan és hatékonyan kezeljük. Ez a szoros kapcsolat a 

jövőben is alapja lesz a kollégium sikeres működésének. 



 

 

 

 

 

Rendezvényszervezés  

A 2024-es év rendezvényszervezés szempontjából különösen sűrű és eredményes 

volt. A számos esemény közül kiemelném a "Mulat az RTK", a Kvíz esteket, a Pub 

Nightot, a Jótékonysági Estet, a Kari Napot, valamint az RTK Crampusz túrát.  

A Kari Részönkormányzat teljes választmánya nevében büszkén kijelenthetem, 

hogy rendezvényeink nagy sikert arattak, hiszen a hallgatói igényeket sikeresen 

felmértük és teljesítettük. Az események látogatottsága folyamatosan növekszik, 

ami azt jelzi, hogy a szervezett programok valódi értéket és élményt nyújtanak 

hallgatóink számára. 

A 2024-es Gólyatábor az RTK történetének egyik legkiemelkedőbb eseménye lett. 

A táborban a változatos és sokszínű programok, valamint a felkészült 

mentorcsapat biztosították a résztvevők számára a felejthetetlen élményeket. A 

mentorok minden felmerülő problémát gyorsan és hatékonyan kezeltek, 

hozzájárulva a tábor sikeréhez. 

Az idei év során sok tapasztalatot szereztünk, amelyekből tanulva a következő év 

rendezvényeit még gördülékenyebben és még nagyobb sikerrel tudjuk majd 

megszervezni. A cél továbbra is az, hogy mindenki számára változatos és 

tartalmas programokat kínáljunk, amelyek az egyetemi élet meghatározó 

élményeivé válnak. A Kari Napon és a Jótékonysági esten megrendezésre kerülő 

közös forraltbor és teafőzésre épülő rendezvény a hallgatók egyik kedvence lett, 



 

 

hiszen ezek a programok nemcsak szórakoztatóak, hanem közvetlenebb 

kapcsolatot teremtenek a hallgatók között, és erősítik az összetartozás érzését.  

Tanulmányi ügyek  

A különböző tanulmányi kérdésekkel kapcsolatban az év során folyamatos és aktív 

kapcsolatot tartottunk az Oktatási Dékánhelyettes Úrral és a Tanulmányi 

Osztállyal. Ennek keretében számos fontos kérdés került megvitatásra és 

előterjesztésre, amelyek a hallgatók érdekeit szolgálták. Az oktatás színvonalának 

fejlesztése és a hallgatói igények érvényesítése érdekében rendszeresen részt 

vettünk a Kari Tanács ülésein, ahol számos kérdésben szavaztunk és konstruktív 

javaslatokkal támogattuk a döntéshozatali folyamatot. 

A HTVSZÜB a KÁVB feladatait a hallgatói tagok szintén kiemelkedő alapossággal 

látták el. Az érintett bizottságokban való aktív részvétel hozzájárult ahhoz, hogy a 

hallgatói ügyek gyorsan és hatékonyan rendeződjenek, valamint az érintett 

szabályzatok gyakorlati alkalmazása zökkenőmentes legyen. 

Külön figyelmet fordítottunk a felvételiző hallgatókra, akik számára a 

pályaorientációs beszélgetések alkalmával igyekeztünk átfogó tájékoztatást 

nyújtani. Ezen alkalmak nemcsak a jövőbeli hallgatók döntéshozatalát segítette , 

hanem lehetőséget biztosítottak arra is, hogy a RÖK tagjai, mint a Pályaorientációs 

Bizottsági tagjai közvetlenül bemutassák az Kar életét, céljait és az egyetemi 

közösség szellemiségét. Az ilyen találkozók fontosak voltak a kollégiumi élet és a 

kari lehetőségek népszerűsítésében, valamint abban, hogy a hallgatók már az 

egyetem megkezdése előtt érezzék, hogy egy támogató közösség várja őket az 

egyetem falain belül. 

Kommunikáció 



 

 

Jelen vagyunk a Facebookon és az Instagramon, valamint a hozzánk bármilyen 

platformon érkező megkeresésekre néhány órán belül válaszolunk, ezzel biztosítva 

a gyors és hatékony kommunikációt a hallgatókkal. Az elmúlt évek tapasztalatai 

alapján azt láttuk, hogy a hallgatók nem mindig voltak elégedettek a RÖK 

kommunikációjával. Ennek javítása érdekében átfogó elemzést végeztünk egész 

évben, hogy megértsük, mi érdekli igazán a hallgatói közösséget. Az eredmények 

alapján átalakítottuk kommunikációs stratégiánkat, és célzottabb, relevánsabb 

tartalmakat kezdtünk készíteni. 

A változtatások rövid időn belül éreztették hatásukat: jelentős fejlődés 

tapasztalható a hallgatók visszajelzései alapján. Egyre többen jelezték, hogy 

közösségi média oldalainkon találkoztak rendezvényeinkkel, és ennek hatására 

csatlakoztak az eseményekhez. Az oldalaink elérési adatai is figyelemre méltó 

növekedést mutatnak: az elmúlt egy hónapban alatt 4%-kal nőtt az aktivitás és 

az elérések száma, ami alátámasztja, hogy új kommunikációs irányvonalunk 

eredményes. 

Ez a fejlődés arra ösztönöz bennünket, hogy a továbbiakban is figyeljünk a 

hallgatói igényekre, és folyamatosan fejlesszük tartalmainkat. Célunk, hogy 

közösségi média jelenlétünk ne csupán informatív, hanem inspiráló és 

közösségépítő is legyen, hozzájárulva ezzel az egyetemi élet gazdagításához. Az 

eddig megszerzett tapasztalatokat pedig továbbra is felhasználjuk a kommunikáció 

javítására és a hallgatók minél szélesebb körű elérésére. 

Sport ügyek 

Tavalyi évben két sporttiszttel bővült Karunk állománya, akik jelentős előrelépést 

jelentettek a hallgatók sporttevékenységének és az egészséges életmód 

népszerűsítésének terén. Az új sporttisztekkel, valamint a Testnevelési és 

Küzdősportok Tanszék vezetőjével szoros együttműködésben számos egyeztetést 



 

 

folytattunk annak érdekében, hogy hatékonyabb módszereket dolgozzunk ki a 

hallgatók motiválására. Közös célunk, hogy a sportolás és az egészséges életmód 

szerves részévé váljon a mindennapjaiknak. 

A sport különösen fontos szerepet játszik a Rendészettudományi Karon, hiszen a 

hallgatók jövőbeli szakmai pályájuk során gyakran kerülnek fizikai megterhelést 

igénylő helyzetekbe. A rendszeres testmozgás és a megfelelő fizikai felkészültség 

nemcsak az egyéni teljesítményt javítja, hanem a stressztűrő képességet, a 

csapatmunkát és a kitartást is fejleszti, amelyek a rendészeti és 

katasztrófavédelmi területeken alapvető fontosságúak. 

Közös célunk, hogy a következő években tovább bővítsük és fejlesszük a sportolási 

lehetőségeket, így még több hallgatót motiváljunk az aktív, egészséges életmódra. 

Ez nemcsak a személyes fejlődésükhöz, hanem szakmai felkészültségükhöz is 

jelentős mértékben hozzájárul. 

Katasztrófavédelmi Intézet ügyei 

A Katasztrófavédelmi Intézet hallgatói kissé „elkülönülve” vesznek részt a 

Rendészettudományi Kar életében. Ez a pozíció lehetővé teszi, hogy egy dedikált 

személy a Katasztrófavédelmi Intézet hallgatóinak érdekképviseletét lássa el, és 

biztosítsa, hogy ők is aktívan kapcsolódjanak a kari eseményekhez és 

programokhoz. 

A referensi pozíciót ellátó személy számos kihívással szembesült, például a 

hallgatók közösségi programokba történő bevonásával, a fizikai távolság 

áthidalásával, valamint az olyan információk hatékony átadásával, amelyek 

kifejezetten a Katasztrófavédelmi Intézet hallgatóira vonatkoznak. A referens 

munkája eredményeképpen érezhető fejlődés történt, hiszen az intézet hallgatói 



 

 

egyre nagyobb számban vesznek részt a kari rendezvényeken, és szorosabbá vált 

a kapcsolatuk a kar egész közösségével. 

Külön öröm számunkra, hogy idén már két KVI-s hallgatónk is aktívan részt vesz 

a szervezet munkájában. Ők saját tapasztalataikkal és nézőpontjaikkal segítik, 

hogy még jobban megértsük az intézet hallgatóinak igényeit és elvárásait.  

A referensi pozíció létrehozása és a Katasztrófavédelmi Intézet hallgatóinak 

integrálása a kari közösségbe hosszú távon is hozzájárul a kar egységesebb és 

befogadóbb légköréhez, miközben erősíti a hallgatók közötti együttműködést és a 

közösségi kohéziót. 

Társadalmi szerepvállalás 

A Rendészettudományi Kar Kari Részönkormányzata az elmúlt évek során 

bebizonyította, hogy a Kar hallgatói kiemelkedően elkötelezettek a segítségnyújtás 

iránt. Az RTK Jótékonysági Est az idei évben is nagy sikert aratott, amelynek 

köszönhetően a korábbi évekhez képest jelentősen nőtt a felajánlott adományok 

mennyisége. Az összegyűjtött támogatásokból hatósági intézkedések során 

családjukból kiemelt gyermekek számára is ajándékokat biztosítottunk, így segítve 

őket abban, hogy szebb és örömtelibb ünnepeket élhessenek meg. 

Az ünnepi időszakban további jótékonysági akcióban is aktívan részt vettünk. A 

Heim Pál Gyermekkórházban Mikulás napot kórházban töltő beteg gyermekek 

számára az adományokból ajándékokat juttattunk el. Ez az esemény a hallgatóink 

elkötelezettsége és aktív közreműködése nélkül nem valósulhatott volna meg, 

hiszen a hallgatók is jelentős szerepet vállaltak az ajándékok összeállításában és 

eljuttatásában a hajnali órákban. 

Az idei év során hallgatóink a szolidaritás egy másik oldalát is megmutatták, 

amikor az ország egyes területeit sújtó árvizek idején aktívan részt vettek a 



 

 

védekezési munkálatokban. Adománygyűjtés helyett a helyszínen segítettek, és 

homokzsákokat pakoltak, hogy megvédjék a veszélyeztetett területeket és az ott 

élő családokat.  

Mind az árvízi védekezésben való aktív részvétel, mind a jótékonysági események 

azt bizonyítják, hogy közösségünk tagjai valódi példaképei az összefogásnak, az 

önzetlenségnek és a segítő szándéknak, amelyek a Rendészettudományi Kar 

szellemiségének alapját képezik. 

Összegzés 

Véleményem szerint az idei év főként az tevékenységeink kiértékeléséből állt, 

hogy a következő olyan szervezeti működést alakítsunk ki, amely még 

hatékonyabban tud működni. Számunkra az utánpótlás kérdésköre, valamint a 

kommunikáció az, ahol még további fejlődésekre van szükségünk, ezt a következő 

év első negyedévében szeretnénk elérni. Az idei évre kitűzött céljainkat sikerült 

elérni, összességében úgy gondolom a 2024-es év kihívásai ellenére sikeresnek 

tekinthető. 

2024.12.03.  Koósz Nóra s.k 

 

 


